
240215 

Närvarande Pia, Johan, Therese, Henrik, Björn 

Frånvarande: Daniel, Ulrica 

- Mötet öppnas 

- Johan skriver i Daniels frånvaro 

- Ekonomisk rapport:  

Likvida medel: 472099,40 

Skulder leverantörer 218281,03 

- Frågor från förra mötet: 

AS placera ut parkbänkar på området är inte aktuellt i nuläget 

Frågan om trappa bakom pannrummet eller förlängning av staketet är ställd Ull kommunen, men 
inget svar har kommit. 

Slänten mot skolan är felanmäld Ull kommunen och kommer aS åtgärdas Ull våren. 

Adven är Ullfrågade om värmeproblemet, men har inte återkopplat. Vår Udigare kontaktperson där 
har slutat, så de återkommer när de vet mer. 

Angående laddstolpar för elbilar pausas frågan i väntan på resultatet av pågående regeringsutredning 
som kan förenkla det för oss. Den ska vara klar senast 241231. 

- Datum för städdag säSs Ull 28/4 

- Planerad dag för årsmöte är 15/5 

- Nästa styrelsemöte blir 12/3


